
Koncert na Dobrovi
V soboto 21. decembra je bil v dvorani

na Dobrovi večer slovenskih narodnih in
drugih pesmi, ki ga je organiziral mešani
pevski zbor KUD Dolomiti. Poleg doma-
čega zbora je nastopil tudi mešani pevski
zbor DPD Podpeč-Preserje s katerim Do-
brovčani uspešno sodelujejo. »Zbor je bil
ustanovljen 1977 in je na začetku deloval
kot moški zbor, kasneje p'a se je na pobudo
dobrovških pevk razširil v mešani zbor.
Naši člani so delavci in kmetje in nihče
razen zborovodje Venčeslava Zadravca, ki
je zaposlen v ljubljanski operi ne pozna
not. Druži nas veselje do petja in dobra
družba. To pa v času TV dobe ko mnogi
raje posedajo doma pred televizorjem kot
pa da bi se nekje udejstvovali veliko pome-
ni« je zbor predstavil predsednik Anton
Potočnik. Zbor redno nastopa na prosla-
vah, pevskih revijah, sodeluje pa tudi z
drugimi zbori v občini in s Slovenci v za-
mejstvu. Lansko leto so bili dvakrat na
Koroškem, kjer so nastopili na povabilo
Slovenske kmetijske zadruge v Pliberku.

Kljub uspehom pa ima zbor tudi težave.
O njih nam je Anton Potočnik povedal
tole: »Dvorana v kateri nastopamo je pre-
cej dotrajaha in bojim se, da nam bo strop
kmalu padel na glavo. Ko je bila zgrajena
je bila izredno lepa in akustična, sedaj pa
je nujno potrebna popravila, vendar v KS
nimajo posluha za naše želje. KUD Dolo-
miti pa tudi nima denarja, da bi samo
saniralo objekt. Dvorano smo pevci sami
očistili in uredili za nastop, vendar sami
vidite, da je še vedno v precej slabem
stanju.« Lina Ciuha, ena izmed članic zbo-
ra pa je pristavila: »Držimo skupaj in zdi se
mi, da postajamo vse bolj aktivni. Kljub
temu pa bi želeli v zbor privabiti čimveč
mladih, da bi se lahko čez nekaj let starejši
umaknili brez strahu, da zbor ne bi deloval
naprej.«

Zborovodja Venčeslav Zadravec je edi-
ni član zbora, ki ni iz KS Dobrova vendar
se s pevci in pevkatni odlično razume. Pod
njegovim vodstvom je zbor v zadnjih dveh
letih zelo napredoval, kar se kaže predv-

sem v večjem številu kvalitetnih nastopov.
»Vsak pevec mora nekaj doprinesti kultur-
nemu osveščanju ljudi. Člane in članice
zbora druži veselje do petja in velik entuzi-
azem, saj redno prihajajo na vaje pa če-
prav so nekateri doma iz okoliških vasi in
imajo veliko dela. Za dober zbor so po-
trebni tako mlajši kot starejši glasovi, zato
bi bil vesel, ko bi v zbor dobili še več
mladih pevcev in pevk. Želim si, da bi
člani vztrajali na začrtani poti in še naprej s
takim veseljem sodelovali v zboru« je po-
vedal zborovodja.

Gostje iz DPD Podpeč-Preserje so Do-
brovčanom vrnili spomladanski obisk.
Zbor, ki velja za enega izmed najboljših v
naši občini vodi Pavel Merljak. »Najbolj
pomembno je sodelovanje med zbori, saj
na takih večerih kot je današnji eden dru-
gemu pomagamo do kvalitetnega nastopa.
Redko kateri neprofesionalni zbor lahko
pripravi samostojni koncert, če pa dva
združita svoj program je vse veliko lažje.
Pesmi se da hitro naučiti, vendar je z.
kvalitetno napredovanje pomembno sta!
no nastopanje, to pa je mogoče le z dobrin
sodelovanjem. Vesel sem, da je pobuda z;
skupni nastop prišla od pevcev samih in da
se lahko srečamo in izmenjamo izkušnje.
Vse to pa je dobro tudi za krajane obeh
KS, ki imajo tako možnost prisluhniti lepi
domači pesmi«. Dvorana je bila zasedena
do zadnjega mesta in tisti, ki so prišli šele
nekaj minut pred začetkom so bili veseli,
da so lahko vsaj stoje poslušali koncert. Z
aplavzom so poslušalci.nagradili oba zbora
za vsako zapeto pesem. Domači zbor je
nastop celo snemal na kaseto, ki bo poleg
dokumentarne vrednosti imela tudi prakti-
čen pomen, saj bodo na vajah lahko lažje
ugotovili kaj je treba pri nastopu še izbolj-
šati.

Mogoče je kdo izmed prisotnih začutil
željo, da se tudi sam priključi zboru in
zapoje z njim. Dobrovški pevci bodo vsa-
kega novega člana zelo veseli in to bo tudi
najlepša nagrada za ves njihov trud.
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